
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Választmány 

Május 12‐én választottatok meg választmányi delegáltnak. Sajnos az első ülésen Intézeti Tanács ülés 
miatt nem tudtam részt venni. A következő két ülésen részt vettem, de még nem érzem konstruktív 
tagjának magam tapasztalatlanságom miatt, viszont egyre nagyobb rálátásom kezd lenni. 

Vizsgaidőszak 

Ahogy  általában,  most  is  volt  bőven  megkeresés  vizsgakiírás  vagy  vizsgajegy  miatt, 
szerencsére az összes oktatóval sikerült könnyen együtt működni. Az egyetlen problémát a 
növényszervezettan előadás vizsgája jelentette, de szerencsére erre 
is sikerült alternatív megoldást találni. 

Volt  időm  elmenni  „nyaralni”  is  egy  Intézeti  Tanács  ülés 
alkalmával,  június 7‐én, Szombathelyre. Ekkor az OHV nyilvánossá 
tételét  is  tárgyaltuk,  aminél  az  oktatóktól  nagy  bizalmat  kaptam, 
remélem, valóban hasznos is lehet végre ez a kérdőív. 

Az  MSc  felvételik  június  29  és  30‐án  voltak,  amikre  (minden 
évben nehézség) sikerült 6‐6 MSc‐s hallgatót találni a bizottságokba. 

Végül pedig július 7‐én az Össztétékás vizsgatemetővel zárult ez 
az  időszak.  Ezt  az  eseményt  szacskó  társaimmal  szerveztük.  A 
Bépületben kezdett a közel száz fős társaság, majd a Bujdosó Kert Pub fogadott be minket. 

Gólyákok are coming soon 

A mentortábor, július 22‐24 között, újabb csapatépítéssel 
szolgált  a  mentoroknak  és  nekem,  hogy  majd  könnyedén 
induljon az évkezdés.  

Részt  vettem  a  PontOttPartin,  július  26‐án.  Bár  az  eső 
elmosta  a  programot,  sok  mindenkit  ismerhettem  meg  és 
adhattam tájékoztatást az érdeklődőknek. 

Idén  négy  gólya‐mentor  találkozót  tartottunk,  mindegyiket  a  város  különböző  részein. 
Augusztus  1‐jén  a Margit  szigeten  (40 
fő), 7‐én a Városligetben (30 fő), 10‐én 
a Bépületben (70 fő), amely egy Campus 
túrával  volt  egybekötve,  azután  a 
Feneketlen‐tó  fenekét  mutattuk  meg. 
Végül pedig 19‐én a Kopaszi‐gáton  (40 
fő).  Rengeteg  csapatépítő  és 
ismerkedős  játékot  játszottunk,  ami 
lazította annyira a hangulatot, hogy ez 
az  egész  kötetlen  beszélgetésbe 

forduljon és a leendő gólyák valóban megismerjék évfolyamtársaikat és mentoraikat.  

A  biosz.elte.hu  szakterületi  honlappal  foglalatoskodtam még  a  nyáron,  aktualizáltam  az 
információkat.  Feltöltöttem  az  új  tantervet  és  a  hozzá  tartozó  tárgyleírásokat.  A 
gólyahírlevélbe köszöntőt írtam. 

A  mentoroknak  szerveztem  egy  találkozót  Miklósi  Ádám  tanár  úrral,  augusztus  17‐én, 
melyen én is részt vettem. A tanár úr augusztus óta a Biológia Intézetünk Igazgatója és előző 



évben ő vezette az új tanterv kidolgozásának folyamatát. Emiatt hasznos információkat tudott 
átadni  és  megismerte  a  mentorokat  és  a  hallgatók  szakterületi  tevékenységeit  (például 
korrepetitori rendszer). 

Augusztus  21‐27  között  részt  vettem  a  Geo‐Bio  és  SE‐PAK  sátortáborban  (nem  32. 
gólyatábor) csapatvezetőként, majd a szakos‐napon szakterületi koordinátorként. 

A  beiratkozás  augusztus  28  és  szeptember  4  között  zajlott,  amelyet  egybekötöttünk  a 
tárgyfelvétellel (mentorok hoztak laptopot). A kritérium dolgozatokat szeptember 1‐jén és 22‐
én  írták  az  elsőévesek,  amelyen  a  mentorok  felügyeltek  és  segítettek.  Minden  nap 
bővelkedtünk mentorokban, ezt utólag nagyon köszönöm mindannyiuknak. 

Reg’hét 

Ez  az  oktatói  mentorrendszer  megbeszélésével  kezdődött  5‐én  és  az  Intézeti  Tanács  üléssel 
folytatódott 6‐án. Az oktatók a tanárisokat is bevették a mentorációba. Ez heti egy alkalmat jelentő 
összeülés a hallgatókkal, melyen adott  témákat beszélnek meg  (egyetemi élet, hogyan kell  tanulni, 
milyen az angoltudás,  tájékozódás a  tudományban…). Ezek a  csoportok a  tankörök szerint kerültek 
beosztásra, mindegyikhez tartozik egy oktató‐ és hallgató‐mentor pár. 

Beindul a szorgalmi időszak 

Most pedig térjünk át a tankörökre. Az elsőévesek szeptember 13‐án, első szorgalmi hét közepén 
kerültek beosztásra, ez pedig a következő megoldandó problémákat szülte. Elsősorban óraütközéseket 
eredményezett, mert ez alól az általános kémia gyakorlatokat és a kritérium tárgyakat kivették. Mivel 
hét közepén kerültek beosztásra a hallgatók, ha valakit egy hétfői gyakorlatról átraktak egy péntekire 
vagy fordítva, az azt okozta, hogy a héten kettő vagy nulla gyakorlata volt az adott tárgyból. Vagy ha a 
tanköri  változások miatt  gyakorlati  ütközése  keletkezett,  akkor  csak  az  egyik  kurzusán  tudott  részt 
venni.  Mivel  a  verseny  jelentkezés  pénteken  16  órakor  zárult  és  addig  nem  tudtunk  mindenkit 
informálni, a tárgy leadásos és felvételes kérvények elfogadását és annak térítés mentesítését kértük, 
ami  3500  Ft  lenne  kurzusonként  önhibájukon  kívül.  Konzultáltam  a  Felvételi  Iroda  Vezetővel  és  a 
Tanulmányi Hivatal Vezető Asszonnyal, sikerült orvosolni mindent. 

Beindult  a  szakterületi  korrepetálás,  ami  nagyon  sikeresen  működik,  Varga  Roberta 
vezetésével. Várva várom a leendő BReKi koordinátori pályázatot a jelentkezőtől, ezt követően 
szeretném összehívni a SzaCs‐ot. 

Az embriológus klub megtartotta nyitó előadását 27‐én. Ez egy érdeklődési körön alapuló 
klubok megszervezésének kezdeményezése, várjuk más területekről is klubok megalakítását. 

Geo‐Bio gólyaavató coming soon… péntek 13. 

Köszönöm, hogy elolvastad! 

Farkas Sophie Zoe 

Biológia Szakterületi Koordinátor 


